



15 HARI 12 MALAM

UMRAH ZIARAH ISTANBUL

HOTEL MEKAH : **MAKAREM AJYAD 5* @ SETARAF (JARAK 200 - 250M)**
HOTEL MADINAH : **AL MUKHTARA INTERNATIONAL 4* @ SETARAF (JARAK 150M)**

Jadual Penerbangan :

27NOV SV835 KUL/JED 1930-2340
28NOV SV265 JED/IST 0630-1025
01DEC SV258 IST/MED 1305-1640
10DEC SV840 JED/KUL 2035-1010



HARI 01 KUALA LUMPUR – JEDDAH

Semua Jemaah diminta berada di KLIA, 3 jam sebelum waktu penerbangan. Penerbangan berlepas ke Istanbul melalui Jeddah

HARI 02 JEDDAH – ISTANBUL

Tiba di Istanbul, disambut oleh pemandu pelancong tempatan. Makan tengahari di Restoran. Kemudian lawatan dibandar Istanbul. Melawat Dataran Hippodrome, Topkapi Palace, Hagia Sofia, dan Masjid Biru (Sultan Ahmed Mosque). Selepas makan malam daftar masuk hotel. Bermalam di Istanbul.

HARI 03 ISTANBUL - BURSA

Sarapan pagi di Hotel. Bertolak ke Bursa melalui Yalova. Tiba di Bursa, melawat Green Mosque, Green Tomb (Makam Sultan Ottoman), dan Membeli-belah di Silk Bazaar. Selepas makan tengahari lawatan ke Grand Mosque dan Turkish Delight. Makan malam dan bermalam di Bursa.

HARI 04 BURSA – ISTANBUL

Sarapan pagi di hotel bertolak ke Istanbul, tiba di Istanbul menaiki bot untuk Bosphorus Cruise. Selepas makan tengahari membeli-belah di Kedai Barangan Kulit, Spice Bazaar dan Grand Bazaar, makan malam dan bermalam di Istanbul.

HARI 05 ISTANBUL – MADINAH

Sarapan pagi di hotel, seterusnya ke lapangan terbang dan terus ke Madinah. Tiba di Madinah & bermalam di Madinah

HARI 06 MADINAH

(Ziarah Dalam) berkumpul dan meneroka persekitaran masjid Nabawi bersama mutawif, lawatan ke Taman Saqifah, Raudhah, Maqam Sahabat, Perkuburan Baki dan persekitarannya

HARI 07 MADINAH

(Ziarah Luar) lawatan di persekitaran Bandar madinah – kawasan bersejarah. Antaranya masjid Quba, Qiblatain, Medan Uhud, ladang kurma & Pasar Kurma. Sebelah petang, santai – aktiviti bebas.

HARI 08 MADINAH

Acara bebas. Perbanyakkan amal di masjid nabawi.

HARI 09 MADINAH – MEKAH

Ziarah wida. Bersedia utk bergerak ke Makkah. **(MIQAT1)** miqat umrah di BirAli. Tiba di Makkah, bersama mutawwif menyelesaikan ibadah umrah.

HARI 10 MEKAH

(MIQAT 2) Ziarah Manasik Haji. Lawatan ke Gua Thur, padang arafah, muzdalifah*, Mina*, Jamarat* dan Gua Hira* (lalu). Seterusnya berniat ihram/umrah di Miqat Jaaranah.

HARI 11 MEKAH

(Ziarah Tambahan*) Sekitar Masjidil Haram. Antaranya, Maulid Nabi SAW, Tapak rumah Saidatina Khadijah, Perkampungan Bani Abi Thalib, Jabal Abi Kubais, Jabal Sofa, rumah Saidina Arqam bin AbiArqam, Tapak Masjid Ra'yah (Masjid Kucing), Masjid Syajarah (Pokok), Masjid Jin (Raja Jin), Pemakaman Ma'la.

HARI 12 MEKAH

(MIQAT 3) Ziarah ke Muzium Haramain, Ladang ternakan unta serta berniat ihram/umrah di Miqat Hudaibiyah. (tertakluk pada kelulusan).

HARI 13 MEKAH

Acara bebas. Perbanyakkan amal di masjid haram.

HARI 14 MEKAH – KUALA LUMPUR

Tawaf widak, bersedia untuk bergerak ke airport untuk penerbangan pulang ke KUL

HARI 15 KUALA LUMPUR

Inshaallah, dijangka tiba di Kuala Lumpur. "Semoga mendapat rahmat & kasih sayang Allah – umrah yang diterima" Inshaallah.

Nota:

*Aturcara adalah tertakluk pada sebarang perubahan tanpa nota awal.

*Ziarah tambahan akan dikenakan caj minimal (caj komitmen)

(Harga Seorang Dalam RM)

TARIKH PENERBANGAN	BILIK BEREMPAT	BILIK BERTIGA	BILIK BERDUA
27 Nov – 10 Dec	7,980	8,480	9,180

*Kanak-Kanak (2 – 11 Tahun) : Diskaun RM300 dari harga Dewasa
Bayi (Bawah 2 Tahun) : RM1,800 seorang*

PAKEJ TERMASUK	PAKEJ TIDAK TERMASUK
<ul style="list-style-type: none"> ✓ Tiket Penerbangan Pergi & Balik ✓ Pengurusan Visa Umrah Dan Kursus Umrah ✓ Penginapan, Makan, Minum (FB) di Hotel ✓ Ziarah Berinformasi di Tanah Suci ✓ Umrah 3 Kali (Miqat) Bersama Mutawwif ✓ Air Zam Zam 5 Liter / Insuran Perjalanan ✓ Set Bagasi (Jemaah Dewasa) ✓ 'Hand Carry' & 'Sling Bag' (Kanak – Kanak) 	<ul style="list-style-type: none"> ✗ Bayaran Tips Pemandu Pelancong (RM100 seorang) ✗ Wang Perbelanjaan ✗ Perkhidmatan Menolak Kerusi Roda ✗ Tambahan Caj Visa Bagi Jemaah Bukan Warganegara Malaysia ✗ Ziarah Tambahan ✗ Lain-Lain Yang Tidak Dinyatakan

TERMA & SYARAT

Prosedur Tempahan & Terma Bayaran:

- Mengisi borang tempahan beserta tandatangan dan menyerahkan kembali ke pejabat atau e-mel kepada umrah@shahmietravel.com.my
- Bayaran deposit RM500.00 seorang diperlukan semasa membuat tempahan.
- Baki ATAU bayaran penuh hendaklah dijelaskan selewat-lewatnya 45 hari sebelum tarikh penerbangan. Sekiranya kami tidak menerima bayaran penuh dalam tempoh 45 hari sebelum tarikh penerbangan, Shahmie Travel & Tours berhak membatalkan tempahan dan bayaran deposit tidak akan dikembalikan.
- Bayaran hendaklah dibuat secara Tunai / Deposit Tunai / 'Online Transfer' ke akaun bank berikut:
 Nama Akaun : **SHAHMIE TRAVEL & TOURS SDN BHD**
 Nama Bank : **MAYBANK (TTDI BRANCH)**
 Nombor Akaun : **5642 7651 2763**
- Sila lampirkan atau e-mel slip bayaran setelah pembayaran dibuat.
- Bayaran secara kad kredit diterima dengan caj 2% akan dikenakan daripada jumlah bayaran yang dibuat.

Terma Pembatalan

- Shahmie Travel & Tours mesti dimaklumkan secara bertulis tentang sebarang pembatalan. Notis pembatalan akan dianggap telah diterima selepas pengesahan dari Shahmie Travel & Tours.
- Sekiranya tempahan yang disahkan dibatalkan / sebahagiannya dibatalkan, caj pembatalan akan dikenakan. Sebarang pembatalan yang diterima akan dikenakan caj pembatalan berikut
46 hari & ke atas sebelum tarikh pelepasan : Pengembalian deposit dan tertakluk kepada caj pentadbiran RM200/pax
30 – 45 hari bekerja sebelum tarikh pelepasan : Deposit tidak dikembalikan
30 hari & ke bawah sebelum tarikh pelepasan : 100% harga pakej
- Sekiranya peserta "No Show", tiada bayaran balik sepenuhnya atau sebahagiannya akan diberikan untuk perkhidmatan dalam program yang tidak digunakan.